

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-AMAL FINANCIAL INVESTMENTS CO. Date: 04-07-2023 02:33:27 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الأمل للاستثمارات المالية التاريخ: 04-07-2023 PM 02:33:27
The Extraordinary General Assembly Meeting of AL-AMAL FINANCIAL INVESTMENTS CO. was held on 11:00 On 04-07-2023 at ZOOM. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 82.933%.	عقدت الهيئة العامة لشركة الأمل للاستثمارات المالية بتاريخ 07-04-2023 على 11:00 اجتماعا غير عادي وذلك في وسائل الاتصال المرئي والالكتروني وبنسبة حضور 82.933 %.
Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
Subject: Other	الموضوع: آخر
Details of the two new members who won by acclamation-Mr. Ahmed bin Ibrahim bin Abdul Rahman Al-Sayed Al-Hashem Mr. Badr Ali Hussein Ali ALsada  .The unanimous approval of those present to appoint Mr. Thabet Issa Ayed Al-Wer as a Board Member for the vacant seat-	الموضوع: آخر  1. بيانات العضوين الجديدين حيث تم فوزهم بالتزكية: - بدر علي حسين علي الساده - احمد بن ابراهيم بن عبد الرحمن السيد الهاشم  2. الموافقة بإجماع الحاضرين على تعيين عطوفة السيد ثابت عيسى عايد الور عضو مجلس إدارة عن المقعد الشاغر.